

18th March.

No. 5.

Extract of a Report made by a Committee of the whole Council, dated 23d February 1828, on the Petition of the Acting Secretary of the Province for increased Fees upon Grants of the Waste Lands of the Crown.

Approved by His Excellency the Governor in Chief in Council 8th April 1828.

The Committee are humbly of opinion that upon gratuitous Grants of the Waste Lands of the Crown in quantities not exceeding 1200 acres made under the authority of the Governor and Council solely, the following Fees should be allowed to the Secretary of the Province—viz :

For Engrossing Letters Patent containing Grants of fifty acres and upwards, and not exceeding one hundred acres, Stg. £1 0 0

Of upwards of 100 acres and not exceeding 200 acres,	1	0	0
Of 200 acres and not exceeding 500 acres,	1	5	0
Of upwards of 500 acres and not exceeding 1200 acres,	1	10	0

Certified,

GEORGE H. RYLAND.

No. 6.

Tariff of Fees to the Clerks of the Peace, recommended by a Report of the Executive Council, dated 2d September 1830, and approved by His Excellency the Administrator of the Government.

1. For each Deposition,	£0	5	0
2. Each Warrant,	0	5	0
3. Each examination of a Prisoner,	0	2	6
4. Each recognizance to appear and give Evidence,	0	2	6
5. Indictment,	0	10	0
6. Proceeding to Conviction or Acquittal,	1	3	4
7. Each Original Subpoena,	0	3	0
8. Each Copy,	0	1	0
9. Each Bench Warrant,	0	5	0
10. Each Warrant to levy a fine,	0	5	0
11. Precept for Summoning a Grand Jury,	0	11	8
12. Certified Calendar of Convictions for the Sheriff,	0	6	8
13. To the Crier of the Court upon every Trial by Jury in lieu of all charges against the Crown,	0	3	0

Certified,

GEORGE H. RYLAND.

No. 7.

Copy of a Report of a Committee of the whole Council to His Excellency the Earl of Dalhousie, G. C. B., Captain General and Governor in Chief, &c. &c. &c.

May it please Your Excellency,

The Committee have proceeded to the consideration of the Petition of the Officers and Privates of the Militia respecting the Fees to be paid upon the applications for Land, as well as the representation of the Clerk of the Executive Council thereon.

The Committee are humbly of opinion that the Fee of five shillings to the Clerk of the Council for all his proceedings in each case, as proposed in his representation, is a very moderate and reasonable compensation for his trouble; and they conceive that the same sum to the Surveyor General for his services antecedent to the issuing of the Letters Patent would be sufficient, if in each of the Militia Townships an Agent was appointed, as in Hull, Rawdon, Kildare, &c.

With respect to the Patent Fees the Committee are humbly of opinion that as the Lands ordered to be granted to the Militia are in reward of Services rendered to the Crown, the Patent Fees cannot be charged against them.

In a Province, where every Individual can obtain a Grant of one hundred acres of Land upon payment of the Patent Fees, a Grant of the same quantity upon the same terms to a Militiaman cannot be considered

as

No. 5:

18 Mars.

Extrait d'un Rapport fait par un Comité de tout le Conseil, en date du 23 de Février 1828, sur la Pétition de la personne faisant les fonctions de Secrétaire Provincial, pour une augmentation d'Honoraires sur les octrois de terres incultes de la Couronne.

Approuvé par Son Excellence le Gouverneur en Chef en Conseil, 8 Avril 1828.

Le Comité est humblement d'avis que sur les octrois gratuits de terres incultes de la Couronne en quantités n'excédant pas 1200 acres, fait sous l'autorité du Gouverneur et du Conseil seulement, les honoraires suivants devraient être alloués au Secrétaire de la Province, savoir :

Pour grossoyer des Lettres Patentes, contenant la concession de cinquante acres et au-dessus et n'excédant pas cent acres,	Sterling.
Au-dessus de 100 acres et n'excédant pas 200 acres,	£1 0 0
Deux cens acres et n'excédant pas 500 acres,	1 0 0
Au-dessus de 500 acres et n'excédant pas 1200 acres,	1 10 0

Certifié.

GEORGE H. RYLAND.

No. 6.

Tarif d'Honoraires des Greffiers de la Paix, recommandé par un Rapport du Conseil Exécutif en date du 2 Septembre 1830, et approuvé par Son Excellence l'Administrateur du Gouvernement.

1. Pour chaque déposition,	£0	5	0
2. Pour chaque Warrant,	0	5	0
3. Pour chaque Interrogatoire d'un Prisonnier,	0	2	6
4. Chaque cautionnement pour comparaître et pour venir rendre témoignage,	0	2	6
5. Acte d'accusation,	0	10	0
6. Procédés jusqu'à conviction ou décharge,	1	3	4
7. Chaque Subpoena Original,	0	3	0
8. Chaque copie,	0	1	0
9. Chaque "Bench Warrant,"	0	5	0
10. Chaque Warrant pour prélever une amende,	0	5	0
11. Précepte pour sommer un Grand Juri,	0	11	8
12. Calendrier certifié des convictions pour le Shérif,	0	6	8
13. Au Crieur de la Cour sur chaque Procès par Juri pour tenir lieu de tous frais contre la Couronne,	0	3	0

Certifié,

GEORGE H. RYLAND.

No. 7.

Copie d'un Rapport d'un Comité de tout le Conseil à Son Excellence le Comte de Dalhousie, G. C. B. Capitaine Général et Gouverneur en Chef, &c. &c.

Qu'il plaise à votre Excellence,

Le Comité a procédé à la considération de la Pétition des Officiers et Simples Miliciens de la Milice, touchant les Honoraires à payer sur les demandes de terres, aussi bien que de la représentation du Greffier du Conseil Exécutif sur icelle.

Le Comité est humblement d'avis que l'honoraire de cinq schellings alloué au Greffier du Conseil pour tous ses procédés dans chaque cas, tel que proposé dans sa représentation est une rétribution très-moderée et raisonnable pour le trouble qu'il a, et il conçoit que la même somme allouée à l'Arpenteur Général pour services antérieurement à l'émanation des Lettres Patentes serait suffisante s'il était nommé un Agent dans chaque Township de Milice, comme Hull, Rawdon, Kildare, &c.

Quant aux Honoraires de la Patente, le Comité est humblement d'avis, que comme les terres qu'il est ordonné de donner aux Miliciens sont en récompense de services rendus à la Couronne, l'Honoraire des Patentes ne peut leur être demandé.

Dans une Province où chaque individu peut obtenir un octroi de cent acres de terre en payant les honoraires de la Patente, l'octroi de la même quantité aux mêmes conditions, à un Milicien, ne peut être regardé comme une